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Verslag Het Bestuur  
Nr. 6 – seizoen 2022-2023 

Plaats: Digitaal 
Datum: 20 februari – 18.30 uur 

Aanwezig: Marc Gijs, Hedwig Amelinckx, Martin Van den Bergh, Vanmassenhove Jeroen, Delhaye 
Bart, Van Oeckel Philip, Moreau Kenny en Frederik Noppe  
Verontschuldigd: Dieussaert Tom  

1. Goedkeuring verslag nr. 5 van 23 januari 2023 
Puntje 12B: het gaat over de tweede wijziging ipv derde wijziging (derde locatie). Verder 
geen opmerkingen. Frederik past het verslag aan en zal het verslag online op de website 
plaatsen. 
 

2. Openstaande items 
a. Verkiezingen/bekrachtigingen commissies en comités 

• NEC: medewerkers voor LLN kunnen aangeduid worden zonder effectief lid 
te zijn van het NEC. Loopt voorlopig zo verder 

• Auditcommissie: in Vlaams-Brabant en Brussel werd een oproep gedaan. 
Mensen worden best ook rechtstreeks aangesproken, maar is de bedoeling.  

• Tuchtcommissie: in Vlaams-Brabant en Brussel werd een oproep gedaan. 
Mensen zullen ook rechtstreeks aangesproken worden. 

• LRVC: Walter Timmermans (VLB) heeft zijn ontslag gegeven. Ook hier wordt 
aan de provincie Vlaams-Brabant en Brussel gevraagd om een nieuwe 
kandidaat te zoeken zodat alle provincies vertegenwoordigd zijn in deze 
commissie. 

b. Clubbezoeken provincies:  
• LK: Nico Moeyaerts is bezig met de laatste voorbereidingen en plant 

binnenkort de clubbezoeken. 
• OVL: geen bijkomend nieuws. 
• WVL: Nieuw clubbezoek uitgevoerd.  
• ANT: zal weldra opgestart worden. 
• VLB: zal weldra opgestart worden. 

c. Reacties op verslag januari: 
• Mail van Didier Bosman wordt kort besproken. Marc Gijs heeft een goed en 

constructief gesprek gevoerd met Didier en heeft ook kort gereageerd op de 
diverse aangekaarte zaken.  

mailto:info@vttl.be


 

• Jeugdwerking VLB: tot op heden nog geen planning van de provinciale -12- 
werking. Bart Delhaye geeft aan dit heel spoedig door te sturen. 

d. Kalender 2023-2024: kalender werd aangevuld met de Vlaamse evenementen. De 
kalender wordt unaniem goedgekeurd en zal als bijlage bij dit verslag toegevoegd 
worden. Dient ook opgenomen te worden in de nieuwsbrief. 

 
3. Administratie en personeelsvergadering 16 januari 2023 

a. Luik II werd besproken op de personeelsvergadering (einde 2022 en opstart 2023). 
Bepaalde zaken lopen nu reeds vertraging op ondanks duidelijke afspraken. De 
deadlines dienen gerespecteerd te worden. Ivan Crabbe wordt uitdrukkelijk 
gevraagd om de geplande acties tijdig uit te voeren en een goede planning op te 
maken. Onderling communiceren is noodzakelijk. 

b. Wesley van den Noortgate zit op het einde van zijn opzegtermijn. Hij heeft de 
afgelopen anderhalve maand heel goed meegewerkt en heeft nog heel wat 
gerealiseerd.  

c. Personeelsgesprek met Jo Willems is op 30 januari doorgegaan. Het verslag werd 
doorgestuurd aan de leden van het bestuur. Geen specifieke opmerkingen op het 
verslag en de invulling van de taken van Jo zal zo vlug als mogelijk aangepakt 
worden. 

d. Stage Tibo Stiens: ondertussen 2 weken bezig. Tibo laat voorlopig een goede indruk 
na (leergierig, goede inzet, positief denken). Tibo wordt ingezet op alle domeinen 
binnen de federatie om te kijken waar precies de sterktes en zwaktes liggen. Er 
wordt ook uitdrukkelijk gevraagd dat alle personeelsleden Tibo ook betrekken in de 
werking en hem ook bepaalde taken zelf te laten uitvoeren, uiteraard mits de 
nodige begeleiding.  
 

4. Goed Bestuur 
a. Een gesprek met de dossierbeheerder inzake de scores van 2022 is achter de rug. 

Verwacht wordt dat we in 2022 nog een kleine sprong voorwaarts gezet hebben. De 
definitieve score wordt later nog gecommuniceerd. 

b. In 2023 verdwijnen de zachte indicatoren en worden bepaalde indicatoren mee 
opgenomen als harde indicator. Verwacht wordt dat er hierdoor in het algemeen 
een daling zal zijn binnen alle federaties en de impact op de subsidies beperkt zal 
blijven. 

c. Jaaractieplan: Het bestuur vraagt een goede opvolging van de acties. 
d. Integriteit: De laatste weken 3 meldingen ontvangen. De opvolging gebeurt via de 

federatie-API en zullen mee opgenomen worden in het rapporteringsdocument van 
Sport Vlaanderen. 
 

  



 

5. Bouw 
a. Er zijn de afgelopen weken opnieuw enkele constructieve gesprekken gevoerd met 

diverse partners (uurverdeling van de zaal, huurprijs, …). Er wordt ook gevraagd om 
de openbare aanbesteding opnieuw zo vlug mogelijk te heropenen. 

b. De statuten van BaTa Vlaanderen moeten dringend aangepast worden. Een 
discussie volgt waarbij gewezen wordt op eerdere gemaakte afspraken en beloftes. 
Bart Delhaye zal de statuten aanpassen zodat aanpassingen ook officieel 
neergelegd kunnen worden. 

c. Bart Delhaye zou graag het volledige dossier inzake de bouw ontvangen. Voorlopig 
is er momenteel enkel een voorlopig financieel plan (al doorgestuurd) waar nog 
steeds aan gewerkt wordt, alsook een voorlopig bouwplan (eveneens bezorgd aan 
het bestuur van de VTTL). Er zijn verder nog geen ondertekende afspraken. 
 

6. Boekhouding 
a. Een verslag werd doorgestuurd door de boekhouder. Het blijft wachten op de 

officiële toekenning van de ingediende beleidsfocussen. Frederik Noppe zal nadien 
de begroting aanpassen op basis van de (hopelijk) toegekende subsidies. De 
subsidies topsport en de eigen inbreng werden besproken met de Technisch 
Directeur Topsport en zullen ook verwerkt worden. Begin maart hoopt Frederik 
alles afgewerkt te hebben (afhankelijk van de officiële goedkeuring). Er zijn verder 
voorlopig geen specifieke opvallende zaken. 

b. Energiesubsidies: In totaal hebben 34 clubs een dossier ingediend. De federatie 
heeft nu tijd tot 15 maart om alles te verzamelen en in te dienen volgens de 
richtlijnen van Sport Vlaanderen. Frederik Noppe zal dit verder opvolgen. 

c. Nieuwe leden 2022-2023: de financiële impact werd berekend op basis van de lijst 
van januari. Dit zal voor de VTTL een serieuze financiële impact hebben. 
Afgesproken wordt om op het bestuur van april dit systeem te bekijken op basis van 
de laatste gegevens. 
 

7. Sponsoring, marketing en communicatie 
a. Het rapport van Ivan Crabbe wordt kort overlopen. 
b. Een volledig nieuw sponsordossier zal uitgewerkt worden. Dossier werd 

ondertussen al meermaals aangepast, maar heeft duidelijke tekortkomingen. Moet 
dringend aan gewerkt worden. 

c. Een lijst met potentiële partners en de link met de federatie zal uitgewerkt worden. 
Al meermaals gevraagd en moet dringend aan gewerkt worden. 

d. Sport Business Project: geen nieuws ontvangen. 
e. Westshot: duidelijke afspraken maken inzake het belang van de uitwerking van een 

video. Video’s 2 à 3 weken na het evenement hebben nog weinig nut. 
 

  



 

8. Evaluaties 
a. NRvB op 30 januari: geen specifieke opmerkingen. 
b. Vlaamse Kampioenschappen op 5 februari: heel goede organisatie en verloop. 

Keuze om dames A in best-of-7 te laten spelen was een verkeerde keuze. Dit zorgde 
voor een vertraging van een uurtje. Video Westshot nog niet ontvangen. 

c. BK dubbel op 12 februari: cafetaria bij aanvang gesloten waardoor 
inschrijvingsgelden niet onmiddellijk geïnd konden worden. Ook enkele kleine 
andere organisatorische problemen door de laattijdige opening. Op sportief vlak 
alles wel vlot verlopen. 

d. Topsportcommissie op 17 februari: verslag wordt kort besproken. Geen specifieke 
opmerkingen. 
 

9. Kalender 
a. 25 februari: NR in Louvain-La-Neuve 
b. 25-26 februari: Belgische Kampioenschappen Jeugd 
c. 27 februari: NRvB (wordt waarschijnlijk afgelast en was oorspronkelijk zelfs niet 

voorzien in de planning) 
d. 5 maart: lentecriterium veteranen te Werchter 
e. 12 maart: Belgische Kampioenschappen Veteranen 
f. 12 maart: VJC fase 3 te Oosterzele 
g. 19 maaart: BK BCDE enkel 
h. 20 maart: het bestuur 
i. 25-26 maart: BK A (wildcards toe te kennen na BK Jeugd) 

 
10. Reglementen 

a. Op 25 februari stemming over ingediende voorstellen op de Nationale Raad. 
b. Aanpassing intern reglement in functie van digitaal ontslag: zie puntje informatica. 

 
11. Landelijke interclub 

a. Algemeen forfait van Vilvo A. Verder geen specifieke opmerkingen. 
b. Aantal Vlaamse zakkers uit 3de nationale hebben impact op het aantal dalers in 

landelijke. 
 

12. Landelijke kampioenschappen 
a. Vlaamse Kampioenschappen ABCDE te Ronse: zie puntje evaluatie. 
b. Vlaamse Kampioenschappen Veteranen: zaal gecontroleerd en goedgekeurd door 

PC VLB. Materiaal zal geleverd worden vanuit Zedelgem. Afspraken zijn gemaakt. 
Dirk zal de uitnodigingen verzorgen. Bekers en medailles zijn besteld. 

c. Beker van Vlaanderen te Schulen: wordt binnenkort verder besproken binnen PC 
LK. Bekers en medailles zijn besteld. Lottrekking zal gebeuren in maart. 



 

d. Vlaamse Jeugdkampioenschappen 2023: nog geen toekenning van locatie in 
Vlaams-Brabant en Brussel. Wordt binnenkort definitief vastgelegd. 

e. VJC fase 3: Oost-Vlaanderen zal binnenkort HS en ICT-verantwoordelijke vastleggen 
zodat vlot verloop kan gebeuren. 

f. VJC seizoen 2023-2024: data vastgelegd. PC Limburg geeft aan de locatie te 
bespreken binnen het eigen PC. Er wordt bekeken of het gebruik van een sporthal 
voor deze organisatie mogelijk is.  

 
13. Sporttechnische werking 

a. Het verslag van Tom Dieussaert wordt kort besproken. Er zijn geen specifieke 
opmerkingen.  

b. Jeugdwerking in provincies: er werd een visietekst opgesteld. Duidelijke 
tegenstellingen binnen TeCo over de inhoud zelf. De tekst zal binnen ieder PC 
besproken worden en feedback zal nadien volgen. Een bespreking dient zich nadien 
op om de verschillende standpunten op 1 lijn te krijgen. 

c. TeCo: binnen het TeCo ligt de focus voornamelijk op de algemene werking, met 
ondersteuning vanuit de topsportwerking. Beide partijen zijn vertegenwoordigd. De 
algemene werking focust meer op breedtesport, de topsportwerking meer op 
topsport (via de topsportcommissie). Beide zaken zijn echter met elkaar verbonden. 
Indien er geen aandacht is voor breedtewerking, dan wordt de vijver heel erg klein. 
Samenwerking is noodzakelijk. Er is een duidelijk gebrek aan onderlinge 
communicatie en de opvolging van de genomen beslissingen kan heel wat beter. 
Overleg over het hele plaatje of de jeugdwerking, in al zijn facetten, dringt ook hier 
zich op. Marc Gijs vraagt dat de voorzitter TeCo een initiatief neemt, zo niet zal hij 
dat zelf doen, dan mogelijk samen met wie in de provincies bevoegd is voor de 
jeugdwerking. 

d. VJC: wordt binnen het TeCo verder besproken op volgende vergadering, zie eerder 
gemelde problemen/opmerkingen. 

e. Provinciale -12-werking: dagstages zijn zeker mogelijk in vakantieperiodes, zolang 
dit past binnen het totale pakket van 400 uur. Een goede planning is daarom 
noodzakelijk zodat opvolging mogelijk is. 

f. Mail trainer Serge: VTTL zet momenteel in op de specifieke tafeltennistrainingen. 
Hand-oogcoördinatie kan steeds in de opwarming opgenomen worden zodat ook 
daar kort aandacht aan besteed kan worden.  
 

14. Koepel 
a. NR op 25 februari: stemming over de diverse voorstellen. 
b. Belgische Kampioenschappen: alle vragen komen nu blijkbaar terecht bij Frederik 

Noppe (ook die van Waalse spelers). Dit lijkt zeker niet de bedoeling. Iedere 
vleugel/provincie staat zelf in voor correcte info naar de eigen spelers. Frederik 
doet reeds de online opvolging (aanmaak tornooi/reeksen, opvolging inschrijvingen, 



 

ICT-voorbereiding) en de facturatie (kassa, afwezigen, medische attesten). Het 
tornooi zelf is in handen van de KBTTB, specifiek het NEC.  Wordt ter sprake 
gebracht op NRvB. 
 

15. LAC 
a. Philip van Oeckel volgt alles mee op (BK, ICT, Vlaamse evenementen). 
b. Op het BK A zijn er meer Waalse scheidsrechters dan Vlaamse scheidsrechters. 

Philip geeft aan dat dit vooral te wijten is aan het verschil in kwaliteit tussen 
Vlaamse en Waalse scheidsrechters. Het wordt dus zaak voor de LAC om de 
kwaliteit van de Vlaamse scheidsrechters omhoog te krijgen. 

c. Er is een opleiding ICT doorgegaan in Vlaams-Brabant. Uiteindelijk waren er 3 
personen aanwezig om de opleiding te volgen. Bedoeling is om ze eerst ervaring te 
laten opdoen op provinciale organisaties en pas later in te zetten op Vlaamse en 
landelijke evenementen. Er is ook hier nog heel wat ruimte voor aanvulling, gezien 
het meestal steeds dezelfde personen zijn die op bijna alle evenementen de ICT 
verzorgen. 

d. Visietekst LAC is klaar en gevraagd wordt om die rond te sturen naar de leden van 
de LAC, de voorzitter en de secretaris-generaal van de VTTL. 
 

16. Informatica 
a. Nieuw clubdashboard is afgewerkt dankzij Wesley van den Noortgate. Daarnaast 

zijn er ook diverse nieuwe rapporten beschikbaar voor het VTTL-bureel.  
b. Digitaal ontslag: Frederik Noppe heeft contact opgenomen met Kurt Gregoor. Dit 

lijkt een goede oplossing te vormen. We wachten voorlopig nog op de reactie van 
Gaëtan Frenoy om dit verder te bekijken. Frederik informeert nogmaals bij Gaëtan. 

c. Probleem elo-punten bij algemeen forfait: berekening gebeurt automatisch, dus 
bizar dat deze punten niet meer aangepast zouden worden. Bart Delhaye zal 
voorbeeld doorsturen naar Frederik Noppe voor verdere opvolging. 

d. Probleem bij forfait (of algemeen forfait): na het invullen van slechts 4 namen 
verschijnt soms opnieuw 16-0. Dit is een gekend probleem en heeft voornamelijk te 
maken met het feit dat de input van de gegevens door de club dan niet goed is 
uitgevoerd (vinkje(s) forfait niet aangeduid).  

e. Wet op de privacy: In de nieuwe ledendatabase kan er uitgevinkt worden voor 
“provinciaal” en/of “VTTL”-nieuws. Deze optie is wettelijk verplicht en moet 
nageleefd worden door de provincies en de VTTL. Specifieke, individuele mails (bv. 
factuur bij boete, inschrijvingsgeld) mogen wel verstuurd worden. Maar deze 
spelers mogen (indien uitgevinkt) niet meer opgenomen worden in mailinglijsten. 
 

17. Varia 
a. Uittreksel strafregister: de VTTL heeft alles zelf georganiseerd voor de 

trainers/sparrings die actief zijn binnen de federatie (allen die vergoedt worden via 



 

de federatie). Clubs en provincies staan zelf in voor de eigen 
medewerkers/vrijwilligers. Frederik Noppe zal een lijst doorsturen naar de 
provincies van de spelers die via de VTTL in orde zijn. 

b. VR-tafeltennis: nieuwe mail binnen gekomen. Werd reeds in 2022 beslist door het 
bestuur dat dit niet ingediend kon worden als beleidsfocus. Binnen het TeCo 
nogmaals te bespreken,  richting beleidsplan 2025-2028 dan. 

 

Einde vergadering: 20.55 uur 

 

Verslag opgemaakt door 
Noppe Frederik 
Secretaris-Generaal 

 


